
ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia OZ dňa 05.06.2024 

 

1. Otvorenie rokovania OZ 

 

Starosta privítal prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Schválenie programu rokovania  

Starosta navrhol zmenu programu, keďže sa zatiaľ nedostavili občania a p. prokurátorka, body  

04. a 05. zaradiť za bod 19. 

Hlasovanie za zmenu programu: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie  o určenie overovateľov zápisnice 

Návrhová komisia: 

Ing. Aneta Nedbalová 

JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD. 

Overovatelia zápisnice: 

František Gedra  .................................................. 

Ing. Oto Záviš   .................................................. 

 

Zapisovateľ: 

Mgr. Katarína Pružinská 

 

 

 



3. Dopyty občanov 

Starosta bod Dopyty občanov uzatvoril, keďže rokovania OZ sa nezúčastnili zatiaľ žiadny 

občania. 

 

4. Správa o činnosti starostu 

Starosta informoval, že správa o činnosti starostu bola poslancom zaslaná vopred e-mailom 

a bude tvoriť prílohou tejto zápisnice. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov berie na vedomie Správu o činnosti starostu. 

Hlasovanie:  

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

5. Schválenie návrhu zmluvy o postúpení práv a povinností zo stavebníka Nové 

Rozhanovce s.r.o. na Obec Rozhanovce 

Starosta pre vysvetlenie uviedol, že ide o cedáciu práv na  uskutočnenie stavebných objektov 

v rámci stavby pod názvom „Nové Rozhanovce – inžinierske siete – rozšírenie vodovodu 

a kanalizácie. Ide o bezodplatný prevod všetkých práv a povinností spojených s uskutočnením 

stavby. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje podpis zmluvy medzi Obcou Rozhanovce a Nové Rozhanovce 

s.r.o. o postúpení práv a povinností spojených s uskutočnením stavby Rozšírenie vodovodu 

a rozšírenie splaškovej kanalizácie. 

Hlasovanie:  

Za: 4 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská,  František Gedra,  Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Jana Verebová, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

 

 

 

 

 

 



6. Schválenie návrhu zmluvy o postúpení práv a povinností z Obce Rozhanovce na 

Východoslovenskú spoločnosť a.s. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje podpis zmluvy medzi Obcou Rozhanovce a Východoslovenskou 

vodárenskou spoločnosť a. s. o postúpení práv a povinností spojených s uskutočnením stavby 

Rozšírenie vodovodu a rozšírenie splaškovej kanalizácie. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská,  František Gedra,  Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Jana Verebová, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

 

 

7. Návrh doplnku č. 1 k VZN č. 06/2023 o nakladaní s komunálnym odpadom 

Starosta uviedol, že ide o doplnenie VZN o nakladaní s odpadmi z dôvodu možnosti odoberať 

na zbernom dvore aj pneumatiky. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Doplnok č. 1 k VZN č. 06/2023 o nakladaní s komunálnym 

odpadom a drobným stavebným odpadom na území obce Rozhanovce. 

Hlasovanie:  

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

8. Návrh prílohy č. 4 k VZN č. 02/2022 o poskytovaní finančného príspevku na 

stravu dôchodcov 

Starosta uviedol, že z dôvodu navýšenia dôchodkov je potrebné upraviť limity na poskytnutie 

príspevku na stravu pred dôchodcov. 

 

 

 



Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Prílohu č. 4 k VZN č. 02/2022 o poskytovaní finančného 

príspevku na stravu dôchodcov. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

9. Návrh uznesenia o zrušení neaktuálnych VZN 

Hlavná kontrolórka uviedla, že po kontrole VZN navrhuje VZN, ktoré nie sú aktuálne, 

prípadne boli prijaté nové VZN s úpravou zrušiť. Zoznam je uvedený v návrhu uznesenia.  

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov 

Čl. I.  

Všeobecne záväzné nariadenie obce Rozhanovce č. 1/2008 o dani z nehnuteľností a miestnom 

poplatku sa zrušuje.  

Čl. II. 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/5005 o zákaze parkovania nákladných motorových 

vozidiel na d 3,5 t v obytnej zóne obce Rozhanovce  zriadenie vyhradeného Parkoviska pre 

nákladné motorové vozidlá nad 3,5 t. sa zrušuje. 

Čl. III. 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2004  ktorým sa  určuje školský obvod základnej školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Rozhanovce sa zrušuje. 

Čl. IV. 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 7/2008 o výške príspevkov v školách a školských 

zariadeniach sa zrušuje. 

Čl. V. 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 18/2013 o určení výšky dotácie na CVČ sa zrušuje. 



Čl. VI. 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 21/2013 o nakladaní s komunálnymi odpadmi sa zrušuje. 

Čl. VII. 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2017 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na 

dieťa materskej školy  a žiaka navštevujúceho školské zariadenie na kalendárny rok 2017 sa 

zrušuje. 

Čl. IX. 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 02/2019  o zavedení a poskytovaní elektronických služieb sa 

zrušuje. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

10. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2024 

 

Hlavná kontrolórka predniesla aké kontroly bude vykonávať v II. polroku a vyzvala 

poslancov na prípadné doplnenie kontrol. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavnej   kontrolórky na II. polrok 2024 

a poveruje hlavnú kontrolórku v zmysle zák. č. 357/2015 Z. z.   o finančnej kontrole  a audite 

v znení neskorších predpisov výkonom kontrol v zmysle plánu kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky na II.  polrok  2024. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

 



 

 

11. Správa o výsledku kontroly inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku 

a záväzkov k 31.12.2023 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že koncom roka sa vykonávala dokladová inventúra, kde 

konštatuje, že prebehla v poriadku. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 18 f ods. 1 písm. d) zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie Správu o výsledku 

kontroly inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2023. 

Hlasovanie:  

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

12. Zmluva o zriadení vecného bremena medzi NDS a.s. a Obcou Rozhanovce – 

návrh na schválenie 

Starosta vysvetlil, že ide vysporiadanie realizovaného chodníka medzi Rozhanovcami 

a Košickými Oľšanmi, kde časť chodníka je vedená cez parcelu NDS a. s. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje podpis zmluvy medzi Obcou 

Rozhanovce a Národnou diaľničnou spoločnosťou a. s. o zriadení vecného bremena – 

stavebný objekt „SO 114-01 Chodník Rozhanovce – Košické Oľšany“. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 



 

13.  3. úprava rozpočtu r. 2024 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Z. z. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje 3. úpravu programového rozpočtu 

r. 2024 podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

14. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2023 

 

Hlavná kontrolórka konštatovala, že hospodárenie Obce Rozhanovce je v poriadku a 

odporúča schváliť záverečný účet bez výhrad. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie Stanovisko hlavného 

kontrolóra obce Rozhanovce k záverečnému účtu za rok 2023. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

15. Návrh záverečného účtu Obce Rozhanovce za rok 2023 

Hlavná kontrolórka prečítala poslancom, že záverečný účet je podrobne spracovaný, majetok 

obce je zhodnotený a odporúča ho schváliť bez výhrad. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ust. § 9 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e  



stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2023, 

 

b) s c h v a ľ u j e  

záverečný účet obce Rozhanovce za rok 2023 a celoročné hospodárenie bez výhrad, 

 

c) s c h v a ľ u j e  

           odvod skutočného prebytku za rok 2023 t. j . 205 417,94 EUR  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlavná kontrolórka prečítala tiež stanovisko audítora k účtovnej závierka za rok 2023 

a odporúča zobrať ju na vedomie. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie Správu audítora 

o účtovnej závierke za rok 2023. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

 

16. Dopyty a interpelácie poslancov 

 

Starosta predniesol žiadosť spol. MM gold plus s.r.o. o prenájom priestorov – vináreň, do 

ktorej je spol. ochotná investovať cca 20 000,- € a zriadila by tam prevádzku s podávaním 

alkoholických a nealkoholických nápojov a menšieho občerstvenia. 

Starosta tiež uviedol, že by bolo vhodnejšie zriadiť v týchto priestoroch  reštauráciu. 

Poslanci sa zhodne vyjadrili,  že by zrejme takáto reštaurácia nebola dobré riešenie v tých 

priestoroch Obecného úradu. 



Starosta navrhuje zobrať na vedomie túto žiadosť na vedomie. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie žiadosť spol. MM gold 

plus s.r.o. o prenájom priestorov vinárne v budove Obecného úradu. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

 

PaedDr. Koribská  sa zaujíma aké plány má obec s budovou kúrie na ulici SNP? 

Starosta uviedol, že z hľadiska statiky je stavba určená na zbúranie, nie je možné čerpať 

dotácie na obnovu. Navrhoval by budovu zbúrať, aby nenastalo ohrozenie okoloidúcich ľudí, 

prípadne budov,  a v prípade výzvy je možné čerpať prostriedky na stavbu podobného typu 

budovy, či už zdravotného strediska alebo inej verejnoprospešnej stavby.  

Hlavná kontrolórka tiež uviedla, že na stavbu bola 2x vypísaná obchodná verejná súťaž, do 

ktorej sa nikto sa neprihlásil. 

 

17. Výročná správa Zdravotné služby Rozhanovce s.r.o. 

Hlavná kontrolórka  konštatovala, že ambulancia je zatiaľ ešte stále stratová, ale už nie je 

potrebné dotovanie z rozpočtu obce. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie Výročnú správu 

Zdravotné služby Rozhanovce s.r.o. za rok 2023. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



18. Účtovná závierka Zdravotné služby Rozhanovce s.r.o. za rok 2023 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje  účtovnú závierku za rok 2023 

spoločnosti  Zdravotné služby Rozhanovce s.r.o. a navrhuje použitie nerozdeleného zisku 

minulých rokov v sume 15 604,98 € na úhradu straty z hospodárenia účtovnej jednotky 2023 

v sume 1 312,29 €. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

19. Prejednanie petície obyvateľov ulice Slobody 

Starosta predniesol petíciu obyvateľov ulice Slobody, kde obyvatelia žiadajú obnovenie 

pokojného stavu v obytnej zóne ul. Slobody, dlhodobo narušeného opravou motorových 

vozidiel. Petíciu podpísalo 16 obyvateľov ulice. 

Starosta predniesol opatrenia, ktoré boli prijaté :  

- Zriadili sme miestnu občiansku a preventívnu službu z projektu Úradu vlády 

- Hliadku sme vyškolili podľa pravidiel funkcie služby a pridelili sme členom mobilný 

telefón a osobné motorové vozidlo pre potreby zásahov okrem iného aj k ochrane 

prevencii a zabezpečeniu poriadku na území obce Rozhanovce.  

- Do domácností sme distribuovali tlačoviny upozorňujúce ako postupovať a ako využiť 

túto službu. 

- Informácie sme distribuovali aj prostredníctvom aplikácie Rozhanovce 

a prostredníctvom webovej stránky obce a sociálnych sietí. 

- V záujme zabezpečenia poriadku sme využili všetky dostupné možnosti z hľadiska 

prevencie vrátane konzultácie s príslušníkmi policajného zboru so žiadosťou 

vykonávať hliadkovaciu činnosť na území obce vo zvýšenej miere.  

- Objednali sme kamerový systém v počte 4 ks len v úseku ulice Slobody a územia, na  

ktoré smerovala petícia občanov i sťažnosti konkrétnych osôb. Objednali sme ďalšie 

dve kamery za účelom evidencie ŠPZ na hlavných ťahoch. 

- Policajnému zboru sme posunuli žiadosti o stotožnenie a riešenie osôb porušujúce 

pravidlá cestnej premávky a príslušné VZN obce Rozhanovce i zákon o odpadoch 

podľa doručených sťažností aj na základe vlastnej hliadkovacej činnosti. 

- Dôrazne sme upozornili majiteľa pozemku, v ktorej malo dochádzať k porušovaniu 

zmienených pravidiel o sankciách a zákazoch platných na území obce. 

- Odoslali sme podnet na Okresný úrad, odbor životného prostredia, ktorý vykonal 

šetrenie. V zmysle platnej legislatívy  bol Okresný úrad povinný oznámiť dátum aj 



čas, kedy vykoná šetrenie podnetu tak nám ako i osobám, na ktoré smeruje podnet 

v zákonnej lehote. 

- Odoslali sme podnet na Okresný úrad, odbor živnostenský, aby vykonal šetrenie. 

- Odoslali sme žiadosti o stotožnenie majiteľov vozidiel vykonávajúcich činnosti proti 

platným pravidlám a VZN obce Rozhanovce na ODI Košice okolie. 

- Zvolali sme stretnutie s majiteľmi nehnuteľnosti na, ktorých smerovala sťažnosť 

a dôsledne sme ich požiadali o dodržiavanie pravidiel a platných zákonov v SR. 

- Zvolali sme stretnutie členov petičného výboru, kde sme ich informovali o všetkých 

krokoch, ktoré Obec Rozhanovce, zastúpená starostom vykonala aj s odporúčaniami 

ako majú postupovať ďalej. 

- Všetky popísané skutočnosti sme listom oznámili všetkým signatárom petície. 

- Požiadali sme o vyjadrenie právnickú kanceláriu o prešetrenie či obec nezanedbala 

nejakú svoju povinnosť vyplývajúcu z petície obyvateľov ulice Slobody. Vyjadrenie 

sme postúpili členom petičného výboru. 

- O všetkých popísaných skutočnostiach vedieme riadnu evidenciu a spisy, potrebné 

k prípadnému ďalšiemu dokazovaniu. 

 

Starosta  požiadal obe prítomné strany, teda p. Fečovú, majiteľku nehnuteľnosti na ul. 

Slobody 11, a tiež členov petičného výboru  o vyjadrenie. 

 

Pani Fečová  na začiatok uviedla, že nemá k tomu čo povedať, zaujíma ju skôr kedy sa bude 

riešiť posun pozemkov, keďže sa zistilo že obecný pozemok siaha až po múr jej domu. 

Uviedla, že cíti doslova  šikanu z radov obyv. ulice. Konštatovala,  že po šetrení z Okresného 

úradu, odbor ŽP sa nezistilo žiadne porušenie zákona z ich strany. Živnostenský úrad zatiaľ 

preveruje podnet, ktorý podala obec. Nemyslí si, že sú ako rodina nadmieru hluční. 

 

Starosta upozornil pani Fečovú,  na fotografie priložené k žiadosti o šetrenie, kde sa 

realizovalo umývanie 4 áut, na čo p. Fečová odpovedala, že si nemyslí,  že by niekto mal 

riešiť, kde si auto umyje. 

Starosta – v obci je zakázané umývať si vozidlo na ceste, rovnako tak ju znečisťovať. To platí 

tak pre obyvateľov, ako aj pre návštevníkov.  

Pán Zeleňák sa vyjadril, že  po vybavení petície, nastalo zlepšenie stavu. Na dohodu treba ale 

obidve strany, uvádza, že oni prejavili dobrú vôľu. Narúšanie pokoja sa deje aj napriek tomu, 

že druhá strana má vedomosť, že svojim správaním porušuje platné VZN. Neexistuje postoj, 

že na svojom pozemku si môžem robiť čo chcem. 

Pani Zeleňáková – rešpektuje p. Fečovú. Uviedla, že mnohé veci, voči ktorým namietajú sa 

dejú po odchode p. Fečovej z domu.  

Upozorňuje na túrovanie p. Feča,  naschvál po tom, ako sa začala riešiť petícia. Akceptujú 

všetky činnosti, ktoré sa vykonávajú na dedine, nemajú s tým problém. Ale tu ide o neúnosné 

zvýšenie periodicity,  kedy sa opakuje porušovania kľudného spolunažívania. Ako príklad 

uvádza opravu áut v noci, využívanie pneumatického kladivo  a pod. 



Uvádzajú, že syn p. Fečovej je dospelý človek a musí  uznať, že za svoje činy sa musí 

zodpovedať.  Prosia o rešpektovanie, ak cítia Fečovci problém z ich strany,  budú sa snažiť to 

odstrániť.  

Starosta vyzval pani Fečovú na argumenty voči uvádzaným skutočnostiam Zeleňákovcov.  

Pani Fečová konštatuje, že  majú diametrálne odlišné spôsoby života. Vyhradzuje si právo 

výchovy svojho syna vo vlastnej kompetencii. Prekvapuje ju, že ak je jej syn podľa vyjadrení  

neprispôsobivý, prečo ich nestráži, resp. nehliadkuje okolo nich polícia.  Ak sa príde na to, že 

porušili pravidlá, tak sa to bude riešiť Syn bol perzekuovaný za svoje priestupky, bol mu aj 

odobratý vodičský preukaz. Pani Fečová povedala, že ak je niečo konkrétne, čo porušujú, tak 

je ochotná to riešiť 

Starosta na argumenty p. Fečovej uviedol, že  aj minulý týždeň sa stalo, že sa opravovalo auto 

na ceste. Pokiaľ nebude vôľa zo strany p. Fečovej riešiť danú situáciu, tak ani zo strany obce 

nebude vôľa vysporiadať pozemky.  

Pani Fečová sa zaujímala, čo sa konkrétne očakáva od nej? 

Starosta konštatoval, že  je potrebné rešpektovať pravidlá, robiť veci tak, aby to neobťažovalo 

susedov, nič iné nežiadame. 

 

JUDr. Sekerák  predniesol, že vlastník nehnuteľnosti nie je  neobmedzený pán, nie je možné 

obťažovať susedov, hlukom prachom a pod. na základe Občianskeho zákonníka. Je potrebné 

vziať na vedomie fakt,  že v obytnej zóne obce, nie je možné prevádzkovať pseudoservis.  

Na to p. Fečová uviedla, že si vyhradzuje právo, aby sa používal výraz pseudoservis. 

JUDr. Sekerák uvádza, že nie je v kompetencii obce rozhodnúť spor susedský, v prvom rade 

je potrebné to urovnať, pokúsiť sa nájsť sady riešení. 

 

Pani Zeleňáková potvrdzuje, že viacerí susedia sa chceli zúčastniť rokovania tohto OZ, no 

nevyšlo im to. Chápe p. Fečovú, ako matka, že bráni syna, ale nevie o všetkých činoch, ktoré 

sa dejú. Ako susedia sa snažili  nereagovať na poznámky a iné gestá od p. Feča, no 

v poslednom čase je to čím ďalej tým neúnosnejšie. 

Starosta upozorňuje, že ak cítia šikanu, je to potrebné riešiť ako občiansko právny spor. 

Starosta  konštatoval, že v podstate pozemok pred domom p. Fečovej je až po stenu domu 

obecný, takže  je možné všetky vraky odtiahnuť a udeľovať sankcie za každé jedno porušenie 

VZN. Pani Fečovej vysvetlil, že ak nechce ona urobiť ústupky voči susedom, ani obec 

neprejaví vôľu vysporiadať pozemky pred jej nehnuteľnosťou. 

Starosta sa obrátil na členov petičného výboru, môžu potvrdiť, že starosta v tejto veci nekoná 

prípadne čo ešte navrhujú v tejto veci robiť? 

Na čo p. Zeleňáková uviedla, že sú vďační, za čas, za každé opatrenie. 

 



Starosta  navrhuje pri opakovaní týchto situácií po 22:00 hod volať políciu, pred týmto časom 

MOaPS obce. Zároveň prosí p. Fečovú o prehodnotenie svojho postoja, vyzerá, že sa Patrik 

zmenil, prejaviť aspoň vôľu urobiť nejaké ústupky. 

Ing. Nedbalová uviedla, že sú to jednoduché pravidlá, ktoré  je treba dodržiavať, treba 

používať zdravý sedliacky rozum a k takýmto situáciám by nedošlo.  

Starosta na záver konštatoval, že petičný výbor bude oboznámený so zápisnicou.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie vybavenie petície 

občanov ulice Slobody. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Starosta uviedol, že je potrebné prerokovať protest prokurátora, aj keď sa p. prokurátorka sa 

nezúčastnila rokovania. V predchádzajúcom OZ bolo prijaté VZN, kde sa upravili veci, ktoré 

boli napadnuté v pôvodom VZN o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie protest prokurátora. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová,  František Gedra,  

Ing. Oto Záviš, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

20. Rôzne 

Starosta  chce oznámiť poslancom situáciu ohľadom pozemkov, ktoré kúpil p. Gaszi od p. 

Migáčovej. Ozývajú sa mu nespokojní obyvatelia okolitých ulíc. Taktiež bol dopyt prečo obec 

povolila drobenie tohto pozemku. P. starosta vysvetlil, že obec je povinná povoliť drobenie 

pozemku, ak je tento pozemok určený na IBV podľa územného plánu. 



P. Gaszi vykonal na tomto pozemku vyrúbanie krovia a stromov. Situáciu už riešila aj  

Inšpekcia životného prostredia, kde sa ale zistilo, že zrejme išlo aj o konanie na základe výzvy 

VSD o okliesnenie krovín a stromov v okolí vedenia. 

Šírka predmetného pozemku je cca 8 m. Predostrel prítomným poslancom situácie, kde nie sú 

správne odstupy od pozemkov a vodného toku, čo sa ešte bude preverovať rovnako požiadal 

stavebníka o rešpektovanie všetkých limitov a odstupov. 

Starosta si bude vyžadovať doložiť vyjadrenie VSD a Správy povodia, čo sa preverí 

a následne sa zvolá  jednanie s dotknutými občanmi. 

 

 

 

 

 

        Ing. Matúš Adamčík 

               starosta  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prílohy: 

Správa o činnosti starostu 

 

 

 

 



Správa o činnosti starostu od posledného zasadnutia OZ Rozhanovce predložená 6-2024 

 

Spracované 1.6.2024 

Spracoval: Ing. Matúš Adamčík 

 

Stav projektov: 

Škôlka – schválené, podpísané zo strany starostu obce odoslané ministrovi Druckerovi na 

podpis, následne po zverejnení je zmluva právoplatná. Po právoplatnosti dohodneme so 

zhotoviteľom ďalší postup a harmonograme prác. V prípade účinnosti zmluvy v júni začnú 

práce v júlovom termíne. 

Získali sme 994 000 eur, doplácame cca len 6000 eur, aj to vďaka včasnej zmene projektu 

a pridaní benchmarku pre 15 miest. Ušetrili sme tak takmer 300 000 eur. Z uvedeného dôvodu 

podávam návrhy na zmenu rozpočtu a to navýšenie líniové stavby – Poľná ulica a alokácia na 

projekt pre detské ihrisko ex Rodinka, po novom ihrisko pre každé dieťa na spoluúčasť 25 

000 eur pre spevnené plochy a inkluzívny chodník. 

Je na poslancoch či chcete podať ďalšie návrhy napríklad kolumbárium. Štúdia je hotová 

financovali by sme spevnené plochy a schránky, schránky by sa ale predávali/prenajímali čiže 

náklad na ne sa vráti. Do lepšieho stavu by sme mali dať aj centrálny kríž, ak nie uvažovať 

nad zriadením nového. Prosím premyslieť si návrh do schôdze. 

 

Škola – výzva je vonku, sme pripravení to znamená projekt aj stavebné povolenie je vydané. 

Zámer ale musí byť schválený radou partnerstva, inak by bola žiadosť o dotáciu vyradená. 

V našom prípade ide o radu UMR kde som zámer podal a v piatok 31.5. aj vtesnal do tesnej 

alokácie,kde by sme v zozname prioritných projektov. Rade ešte doložím podklady a zámer 

bude posunutý na schválenie. To znamená, že sme v najvyššom stupni možnej prípravy.  



 

Rozpočet a alokácia na prístavbu je 1 504 000 eur. 

 

Líniové stavby – výstavba parkoviska a cesta pri Úrade, opravy ciest na Školskej – Fresh (tu 

by mal asfaltovať svoju časť parkoviska aj majiteľ obchodnej prevádzky Fresh), Poľná 

s prípravou obrubníkov pre chodník medzi Viničnou a Školskou, oprava prepadliny na 

Brezovej, oprava prepadlín na Lesnej, Dúhovej a oprava schodov medzi Košickou a SNP bola 

vysúťažená v aukcii IS EVO za cca takmer 65 000 eur bez DPH firmou Spojmix Plus. Práce 

už prebiehajú ale so zhotoviteľom som dohodol dlhší termín realizácie pretože cesta ku 

kuchyni v MŠ je v línii stĺpa VSD, ktorý musíme preložiť o tri metre. Pri prepadlinách ešte 

vznikajú nové výtlky na Dúhovej, tak, že to zaradíme do údržby. 

Na Školskej som zabezpečil výsadbu čerešní a pripravujeme ešte úpravu zelene medzi 

chodníkom a Školskou 1 a tiež ostrovčeka na Školskej 2 po ukončení asfaltovania. 

Na tento účel som objednal projektovú dokumentáciu a tá je odoslaná na schválenie a 

preložku. V súvislosti s týmto opatrením tiež navrhujem zmenu v rozpočte a alokáciu 

finančných prostriedkov na preloženie stĺpu VN. Náklad bude zrejme nad 8 000 eur podľa 

PD. 

Až po preložke stĺpu VN budeme asfaltovať cestu a to od kuchyne smerom k úradu. Pod 

stromami pri úrade bude parkovisko z ekorastra. Po realizácii týchto prác budeme súťažiť 

dodávateľa detského ihriska pre každé dieťa z dotácie ÚPSVaR.   

V spolupráci so ZŠ sme objednali projekt na realizáciu rampy a opravu schodov do kuchyne 

a zateplenie chodby. Dodanie očakávame v lete. Túto etapu si zafinancuje ZŠ z úspor za rok 

2023. 

 

 

 

 



Plán ihriska:  

 

Podali sme tiež zámery na: 

Názov projektu 
Suma 

v EUR 

Technické vybavenie pre zber BRO, DSO a OO v obci 

Rozhanovce 
245227 

Dotácia Min. financií - športové kluby 10500 

Dotácia Min. financií - individuálne potreby obcí - technika 15000 

Dotácia nadácia USS - kultúra - RFS 2024 4000 

Dotácia mobilita členov MOaPS 20000 

Nadácia VSE - elektronabíjačka 10000 

 

Kompletné čerpanie a zapojenosť nájdete tu: https://rozhanovce.com/samosprava/obecny-

urad/podane-projekty-a-ziadosti-o-dotaciu/ 

 

 

Resp. tu je graficky tabuľka zapojenosti a úspešnosti. 

https://rozhanovce.com/samosprava/obecny-urad/podane-projekty-a-ziadosti-o-dotaciu/
https://rozhanovce.com/samosprava/obecny-urad/podane-projekty-a-ziadosti-o-dotaciu/


 

 

Údržba  -  prijali sme ešte jedného pracovníka na komunálne práce a kosenie nastúpil Rudolf 

Gašpar. Zapojíme sa ešte do výzvy na tvorbu pracovných miest pre dlhodobo 

nezamestnaných, ktorá by mala byť vyhlásená čoskoro. 

Dokúpili sme aku náradie a motorovú kefu na čistenie obrubníkov. Osadili sme ďalšie 

zrkadlá, označenia ulíc a dopravné značenia. V pláne je osadenie ďalších košov na psie 

exkrementy, no v súčasnosti sa venujeme príprave folklórnych slávností. 

 

Folklórne slávnosti – s výnimkou zabezpečenia folklórnych súborov kde dohodol ceny 

a vystupujúcich pán Urban zo Železiaru, som pripravil 54. ročník slávnosti od tlačovín, 

spotov, videí, billboardov, nastavenie proma sociálnych sieti, pozvánok, zvuk až po 

dohodnutie 30 stánkov gastro a remeselného charakteru. Pre neustále patálie s elektrikou som 

zabezpečil náhradný dieselový generátor najväčší aký mali na prenájom. 

Z firmy Stol Stav som zariadil sponzorsky kontajnerové toalety. Okrem funkčnej pomoci som 

zabezpečil sponzorov v doterajšom podpísanom objeme 12 000 eur. Okrem toho očakávame 

ešte dotáciu zo župy kde som požiadal o 10 000 eur. Napriek tomu musíme ponechať vstupné 

pretože len náklady na program sú v hodnote 15 000 eur sprievodné veci ako zvuk atď. budú 

približne v rovnakej sume. Podujatie je odkonzultované aj s policajným zborom, zabezpečené 

sú aj povolenia pre zvláštne užívanie cesty.  

Prerobili sme elektrické prípojky a našli sme ešte kopec vecí v rozvodoch, ktoré musíme dať 

opraviť po folklórnych slávnostiach. 



 

Zabezpečili sme tiež koncert v KD – Pavol Hammel, Peter Lipa, Deň detí. Hlavne tu treba 

poďakovať hasičom DHZ Rozhanovce za pomoc. Ubudol koncert Kabát revival – 

organizátor, ktorý túto kapelu chcel pozvať sa neozýva. Pridali sme majstrovstvá Slovenska 

vo frisbee. 

 

Pripravil som časopis Rozhanovčan – 60 strán. Vzhľad je uspokojivý. Ďalšie číslo 

naplánujeme na január. 



 

 

 

Ďalšie kultúrne podujatia naplánované: prosím o väčšiu zapojenosť a pomoc pri organizácii. 

 

Pracovníci MoaPS -sa venovali osvete k odpadom, nalepili sme nálepky na bedne ktoré 

upozorňujú na vykladanie prázdnych nádob. Tých ubudlo no náš softvér stále eviduje veľké 

množstvo zbytočne vyložených nádob. 



Na zbernom dvore pribudla kontajnerová kancelária a zaviedli sme systém na vstupné karty. 

Funguje výborne ešte nahráme staré vstupy, ktoré sa zapisovali do zošita. Už teraz máme 

prehľad o najväčších producentoch a odhalili sme aj remeselníka, ktorý nosil odpad 

z prerábiek z iných miest. 

 

Vykonali sme analýzu odpadu z 10 zberných náhodne vybratých nádob. Výsledok je že až 80 

percent odpadu sa dalo vytriediť. 

Kompostáreň – postupne zavážame hlinu na kompostáreň zo stavieb, ktoré postupne 

vybavujem aby sme hlinu nemuseli kupovať a platiť dopravu. Predpokladám, že do júla by 

sme mohli byť pripravení na sprevádzkovanie. Systém bude zrejme taký, že sa zakúpia vrecia 

a bio odpad prevezmeme na zbernom dvore aby sme ušetrili obsluhu následne prevezieme 

Renaultom na kompostáreň. Tak to majú v iných obciach kde je kompostáreň mimo zberného 

dvora. 

Kanalizácia – na programe je podpis zmluvy s developerom Nové Rozhanovce a Vodárňami 

o postúpení práv. Dohodli sme, že za zabezpečenie projektovej dokumentácie na výstavbu 

intenzifikácie ČOV a vodojemu vyjdeme v ústrety cedáciou práv na stavebné povolenia 

a následným odstúpením prípojok pre ich výstavbu na vodárne. 

Zámena pozemkov s NDS je už podpísaná, návrh na vklad na kataster má zabezpečiť NDS. 

Po procesoch na katastri bude západná obslužná cesta okolo diaľnice vo vlastníctve obce. 

Projektová dokumentácia počíta s preložením cesty okolo diaľnice za novú prístavbu ČOV. 

Zároveň sme sa venovali v spolupráci s VVS aj odhaľovaniu nelegálnych prípojok na 

kanalizáciu prípadne vypúšťanie splaškových vôd zo žumpy do kanalizácie. Disponujeme 

kompletným zoznamom pripojených a nepripojených domácností. Nepripojené domácnosti 

sme vyzvali k doloženiu dokladov o vývoze splaškových vôd. Výsledkom je 6 nových podaní 

o pripojenie a jedna odstránená nelegálna prípojka na kanalizáciu zabetónovaná pod 

dohľadom VVS. 

Pripravil som aj objednávku na PD na rozšírenie kanalizácie na ul. Lesnej. Záhradkári dodali 

zoznam záujemcov, budú sa tak podieľať na nákladoch za projektovú dokumentáciu. 

Momentálne prebieha výškopisné zameranie. 



V kontrolách pokračujeme, je ešte minimálne jeden užívateľ nehnuteľnosti ktorý prečerpáva 

žumpu nelegálne. Podnikáme kroky k jeho odhaleniu. 

Zakúpili sme nové stoly z nerezu do kuchyne v kultúrnom dome, chcel by som sa poďakovať 

p. vedúcej školskej jedálne za pomoc v tejto veci. Kuchyňa je už celá z nerezu ostáva už len 

vymeniť rúry za väčšie. Dokúpili sme aj hrnce.  

Do domu smútku pribudli nové stoličky. 

 

Zabezpečili sme aj očkovanie pre psov, ktoré sa konalo 1.6. 

Zariadili sme tiež polievanie vysadených stromov vďaka členom DHZ. 

 

 



 

Nainštalovali sme nového policajta na spomalenie dopravy, starého niekto ukradol. 

 

 

Riešili sme aj podnety na porušovanie pokoja na ul.  Slobody. Petíciu ste dostali, nápravné 

kroky sme odoslali všetkým signatárom petície listom. Kroky obsahovali, dohovor rodine pre 

sťažnosti na hluk z opráv automobilov a umývania vozidiel na miestnej komunikácii. 

Prisľúbili nápravu. Sťažovateľom sme pridali aj leták s informáciami ako kontaktovať 

miestnu hliadku. Doobjednali sme 3 kamery na ulicu Slobody pre monitorovanie situácie. 

Jedna je už zapojená dve ešte musí oživiť VSD cez nemeraný odber na novom stĺpe. Ulica 

Slobody sa tak stane najstráženejšou ulicou v obci.  

 

Venovali sme sa čisteniu vozoviek vlasttou mechanizáciou. 

 



 

 

Bohužiaľ mali sme požiar hospodárskej budovy našťastie škody sú len materiálne. Pre rodinu 

som zabezpečil pomoc s odvozom zhorených materiálov a odpadu. 

 

 

 

Zabezpečili sme ďalší kontajner na zber šatstva, zber textilu je v našej obci na vysokých 

číslach čo pomáha celkovej miere triedenia. Doplnili sme lepší ohrev aby nezamrzli v zime 

elektródy na skrinke od AED a jeho lepšie označenie. 



 

 

Našli sme závadu na vodovode a odstránili tak veľký únik. Výsledok je že sme museli opraviť 

aj komplet toalety na úrade a odstrániť plesne z chodieb na úrade novými omietkami 

a náterom. 

 



 

Voľby - zabezpečovali sme tiež voľby, chcem sa poďakovať pracovníčkam na úrade za 

perfektný a bezproblémový priebeh a zostavenie volebných komisií tiež prípravu do volieb do 

EP. 

Ambulancia – vďaka ochote personálu sme zabezpečili výjazd do K. Oľšian, kde sme 

vykonali očkovanie obyvateľov pre výskyt žltačky. Tiež som odkonzultoval s hygienou 

možnosť prebudovať staré priestory po pôvodnej ambulancii na nové moderné a hlavne 

väčšie. Hygiena dala predbežný súhlas, objednal som PD na spracovanie podkladov k 

rekonštrukcii.  

Tiež som konzultoval so zubnou ambulanciou možnosti rekonštrukcie ich priestorov. 

Nájomca požaduje rekonštrukciu priestorov no podľa zmluvného nájmu sa treba rozhodnúť či 

toto má znášať obec, alebo podnikateľský subjekt. Základné udržiavacie práce máme robiť 

my, navyše vyšli sme v ústrety aj s klimatizáciou, no ďalšie náklady nad rámec bežného 

fungovania navrhujem, aby znášala firma, ktorá v priestoroch podniká a nie obec.  

V minulom roku sme pre všetkých zabezpečili na naše náklady novú kotolňu, nové úsporné 

osvetlenie a pretesenenia okien a žalúzií vrátane klimatizácie pre všetky ambulancie. Nájom v 

prípade zubnej ambulancie je na úrovni cca 40 eur plus energie. Nájomcovi som predostrel 

možnosti, čakáme na spätnú väzbu. 

Zúčastnil som sa rokovaní RZ OKO, kde som prezentoval za obec všetkým obciam pokroky v 

oblasti evidence a hodpodárenie s odpadom, rovnako tak pre RZ Rudohorie, RZ Torysa a pre 

obec Baška.  

K tomu klasické kolaudácie, stavebné konania, spory, sobáše a bežná agenda.  

 

 

 


